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Jānis – Labdien!Kad beidzot tiks sak

Labdien!
Kad beidzot tiks sakārtots tiltiņš pie Zvejniekciema skolas pār Aģes upi, kas ir slēgts jau
gandrīz pusotru gadu?
Vai tiešām bērnu drošība ir mazsvarīga, ņemot vērā, ka blakus ir gan skola, gan stadions?
Paldies par atbildi.


